

2nd March 2026

2 مارس 2026

Sub: Resolution of Board Meeting

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of Abraj Energy Services SAOG ("ABRAJ") or the ("Company") met on 2nd of March 2026 during which the following resolutions were discussed and approved:

اجتمع مجلس إدارة أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع.ع "الشركة" بتاريخ 2 مارس 2026 ، لمناقشة عدة بنود خلال جدول أعماله، وخلال الاجتماع تم اتخاذ عدة قرارات:

1. Endorsement of Financial Statements subject to Shareholders approval:

- The Board of Directors has endorsed the full set of financial statements for the year ended 31st December 2025 which will be published both in the Company's and Muscat Stock Exchange's ('MSX') website under symbol "ABRJ".

1. إعتدال البيانات المالية ورفعها إلى المساهمين للموافقة عليها:

- إعتد مجلس الإدارة البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وسوف يتم إدراجها على الموقع الإلكتروني للشركة وبورصة مسقط للاوراق المالية برمز "ABRJ".

2. Proposal of Cash Dividend Payout to Shareholders:

- The Board of Directors has proposed 16.88 Baiza per share as cash dividend for the year ended 31st December 2025 for the shareholders' approval at the upcoming Annual General Meeting (AGM). The Board remains committed to maximizing long-term value to Shareholders, including allocating capital to support the ongoing fleet expansion plan and secure long-term growth.

2. اقتراح مبلغ توزيع الأرباح النقدية للجمعية العامة السنوية:

- اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية بواقع 16.88 بيعة للسهم وذلك عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، على أن تخضع لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية القادم. ويؤكد المجلس التزامه بتعظيم القيمة طويلة الأمد للمساهمين، بما في ذلك تخصيص رأس المال لدعم خطة التوسع المستمرة للأسطول وتأمين النمو طويل الأمد.

3. Approval of the AGM Agenda and date:

- The Board resolved to approve the AGM agenda which is agreed to be convened on the 24th March 2026 where the notice will be made available through Muscat Clearing and Depository ('MCD') portal.

3. الموافقة على جدول أعمال الجمعية العامة العادية السنوية وتحديد التاريخ:

- قرر مجلس الإدارة اعتماد جدول أعمال الجمعية العامة السنوية، والمقرر انعقادها في 24 مارس 2026، على أن يتم نشر الإشعار عبر بوابة شركة مسقط للمقاصة والإيداع (MCD)

Saif Al Hamhami
Chief Executive Officer

